

Lawn Food

8-2-3



Lawn Food 8-2-3 is an organic and natural granular plant food providing complete nutrition for all types of lawns. It contains both quick and slow release nutrients for balanced continuous feeding, plus iron for quick green-up.

Suitable for use in organic farming according to the Canadian Organic Standard - Inspected by Ecocert Canada.

GUARANTEED MINIMUM ANALYSIS:

Total Nitrogen (N):	8.0 %
Available Phosphoric Acid (P ₂ O ₅):	2.0 %
Soluble Potash (K ₂ O):	3.0 %
Calcium (Ca):	3.5 %
Sulphur (S):	6.0 %
Iron (Fe) (actual)	3.0 %

DIRECTIONS FOR USE:

Use 25 kg for every 1,000 m².

Lawn Food 8-2-3 est un aliment granulaire organique et naturel pour plantes qui fournit une nutrition complète pour tous les types de pelouses. Il contient des nutriments à libération rapide et lente pour une alimentation continue équilibrée, ainsi que du fer pour un verdissement rapide.

Convient à une utilisation en agriculture biologique selon la norme biologique canadienne - inspecté par Ecocert Canada.

ANALYSE MINIMALE GARANTIE :

Azote total (N) :	8,0 %
Acide phosphorique disponible (P ₂ O ₅) :	2,0 %
Potasse soluble (K ₂ O) :	3,0 %
Calcium (Ca) :	3,5 %
Soufre (S) :	6,0 %
Fer (Fe) (réel) :	3,0 %

MODE D'EMPLOI :

Utiliser 25 kg pour chaque 1,000 m².

CAUTION: This product contains Iron (Fe) and should be used only as recommended. It may prove harmful if misused.

PRECAUTIONS: Keep product out of reach of children and pets. Do not ingest product. Do not use as animal feed. Avoid contact with skin, eyes and avoid inhalation of spray/dust. Wash hands and exposed skin thoroughly after handling. Test compatibility with other products prior to use.

FIRST AID: If exposed or concerned, call a poison control centre or seek medical attention/advice.

STORAGE: Store product in a cool, dry place in original container.

DISPOSAL: Dispose of product/container in accordance with local, provincial/state and federal regulations.

ATTENTION : Ce produit contient du fer (Fe) et doit être utilisé uniquement selon les recommandations. Il peut s'avérer nocif en cas de mauvaise utilisation.

PRÉCAUTIONS : Garder le produit hors de portée des enfants et des animaux domestiques. Ne pas ingérer le produit. Ne pas utiliser comme aliment pour animaux. Éviter le contact avec la peau et les yeux et éviter l'inhalation de la pulvérisation/poussière. Se laver soigneusement les mains et la peau exposée après manipulation. Tester la compatibilité avec d'autres produits avant l'utilisation.

PREMIERS SOINS : En cas d'exposition ou d'inquiétude, appeler un centre antipoison ou consulter un médecin.

STOCKAGE : Stocker le produit dans un endroit frais et sec dans son récipient d'origine.

ÉLIMINATION : Éliminer le produit/récipient conformément aux réglementations locales, provinciales/étatiques et fédérales.

Conditions of Sale: This product has a limited warranty. Acceptance of product constitutes agreement to terms and conditions listed on invoice and www.biofert.ca.

Conditions de Vente: Ce produit a une garantie limitée. L'acceptation du produit constitue l'acceptation des termes et conditions indiqués sur la facture et sur www.biofert.ca.

Net Contents:

25 kg

Lot No.:
Lot n° 2022-70790

BioFert Manufacturing Inc
464 Riverside Road,
Abbotsford, BC V2S 7M1 Canada
www.biofert.ca

BioFert®

Lawn Food

8-2-3



Lawn Food 8-2-3 is an organic and natural granular plant food providing complete nutrition for all types of lawns. It contains both quick and slow release nutrients for balanced continuous feeding, plus iron for quick green-up.

Suitable for use in organic farming according to the Canadian Organic Standard - Inspected by Ecocert Canada.

GUARANTEED MINIMUM ANALYSIS:

Total Nitrogen (N):	8.0 %
Available Phosphoric Acid (P ₂ O ₅):	2.0 %
Soluble Potash (K ₂ O):	3.0 %
Calcium (Ca):	3.5 %
Sulphur (S):	6.0 %
Iron (Fe) (actual)	3.0 %

DIRECTIONS FOR USE:

Use 25 kg for every 1,000 m².

Lawn Food 8-2-3 est un aliment granulaire organique et naturel pour plantes qui fournit une nutrition complète pour tous les types de pelouses. Il contient des nutriments à libération rapide et lente pour une alimentation continue équilibrée, ainsi que du fer pour un verdissement rapide.

Convient à une utilisation en agriculture biologique selon la norme biologique canadienne - inspecté par Ecocert Canada.

ANALYSE MINIMALE GARANTIE :

Azote total (N) :	8,0 %
Acide phosphorique disponible (P ₂ O ₅) :	2,0 %
Potasse soluble (K ₂ O) :	3,0 %
Calcium (Ca) :	3,5 %
Soufre (S) :	6,0 %
Fer (Fe) (réel) :	3,0 %

MODE D'EMPLOI :

Utiliser 25 kg pour chaque 1,000 m².

CAUTION: This product contains Iron (Fe) and should be used only as recommended. It may prove harmful if misused.

PRECAUTIONS: Keep product out of reach of children and pets. Do not ingest product. Do not use as animal feed. Avoid contact with skin, eyes and avoid inhalation of spray/dust. Wash hands and exposed skin thoroughly after handling. Test compatibility with other products prior to use.

FIRST AID: If exposed or concerned, call a poison control centre or seek medical attention/advice.

STORAGE: Store product in a cool, dry place in original container.

DISPOSAL: Dispose of product/container in accordance with local, provincial/state and federal regulations.

ATTENTION : Ce produit contient du fer (Fe) et doit être utilisé uniquement selon les recommandations. Il peut s'avérer nocif en cas de mauvaise utilisation.

PRÉCAUTIONS : Garder le produit hors de portée des enfants et des animaux domestiques. Ne pas ingérer le produit. Ne pas utiliser comme aliment pour animaux. Éviter le contact avec la peau et les yeux et éviter l'inhalation de la pulvérisation/poussière. Se laver soigneusement les mains et la peau exposée après manipulation. Tester la compatibilité avec d'autres produits avant l'utilisation.

PREMIERS SOINS : En cas d'exposition ou d'inquiétude, appeler un centre antipoison ou consulter un médecin.

STOCKAGE : Stocker le produit dans un endroit frais et sec dans son récipient d'origine.

ÉLIMINATION : Éliminer le produit/récipient conformément aux réglementations locales, provinciales/étatiques et fédérales.

Conditions of Sale: This product has a limited warranty. Acceptance of product constitutes agreement to terms and conditions listed on invoice and www.biofert.ca.

Conditions de Vente: Ce produit a une garantie limitée. L'acceptation du produit constitue l'acceptation des termes et conditions indiqués sur la facture et sur www.biofert.ca.

Net Contents:

25 kg

Lot No.:
Lot n° 2022-70790

BioFert Manufacturing Inc
464 Riverside Road,
Abbotsford, BC V2S 7M1 Canada
www.biofert.ca

BioFert®